
  Styremøte 6-2016 
 

Dato: Tirsdag 21.6.2016 kl 2000 
Sted: Varmestua 
Til stede fra styret: Trond, Ketil, Grethe, Christian, Bjørn, Reidun, Jomar og Katinka 
Fraværende: Inger 
Innkalt med sms og chat 16.6.2016. 
 
Nye saker: 
 
34/16 Magnesium 
Vedtatt at vi kjøper inn av 2 tonn magnesium. 
Trond ordner kjøpet. Raymon hjelper oss med å spre det på banen. 

 
35/16 St. Hans 
Grethe har kontroll på kjøkkenet. 
Aktivitetsgruppa har ordnet med 2 hester til tandemkjøring + 3 ponnier til barneridning. 
Styret må hjelpe til med hjelmer og vester. 
 
36/16 Hestens Dag 2016 
Hestens Dag, som i år ble avholdt på Bjugn Travarena, ble meget vellykket. Det ble regnet ca 
400 besøkende, som er veldig bra. 
Overskudd på ca 3500 før tilskudd. 
 
37/16 Utleie av hus 
Christian er ansvarlig for utleie, og kan selv bedømme om de som leier er skikket. Ved tvil tar 

han kontakt med Ketil/Trond. 

38/16 Plenklipper 
Christian har en Husqvarna bioklipper til salgs via en slektning. 
2006-modell. Med oppsamler. Pris 20000,-. 
Vedtatt at vi kjøper denne. 
Christian ordner med salg av den gamle. 
 
39/16 Facebook 
Styret er veldig fornøyde med den nye FB-sida til travklubben, som gjør at vi har større 
kontroll over siden og samtidig skjermer enkeltpersoner. 
Vedtatt at den gamle FB-siden må legges inaktiv. Det blir presisert i møte at den gamle siden 
med innhold er Ørland Travklubbs eie, og navn på siden kan ikke endres. En i styret må 
derfor få admin-rettigheter til denne siden. Ketil tar kontakt med nåværende admin. 
 
40/16 Ny stekeovn til klubbhuset 
Grethe gis fullmakt til å kjøpe ny stekeovn. 
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41/16 Banerekord diplomer 
I fjor ble det vedtatt at vi skal lage banerekord-diplomer. Vi skal gi til de som innehar 
rekordene, samt fortløpende gi til nye rekordholdere. 
Vedtaket står fremdeles.  
Katinka ordner. 
 
42/16 Sponsorer 
FVS har blitt hovedsponsor  
Ketil ordner kontrakt. 
 
43/16 Fotografering under kjøringer 
Pga sikkerheten både til fotograf og hest/kusk/rytter, vedtas det at det ikke tillates at 
fotografer oppholder seg innenfor gjerdet. 
 
44/16 Veidekke – vann 
Veidekke ønsker å ta vann fra dammen vår. 
Trond gis fullmakt til å forhandle på vegne av travklubben. 
 
45/16 Strengslådd 
Strengslådden begynner å bli utslitt. 
Trond gis fullmakt til å skaffe ny; 2 armeringsmatter + vinkeljern. 
 
46/16 Kjøring 2. juli 
Åfjord Travklubb fikk ikke avholdt sitt 3-årsløp på sin kjøring 8. mai. 
De har spurt oss om vi kan gi de et løp på en av våre kjøringer. 
Vedtatt at de får 3-årsløp varmblods på vår kjøring 2. juli. 
 
Eventuelt: 
47/16: Bjørn ytrer ønske om å øke dosering i svingene på banen. Dette blir et 
kostnadsspørsmål, men vi har det i bakhode både med jevnlig vedlikehold og ved 
oppgrusing. 
 
48/16: Trond har ønske om at vi gjør noe med «renna» i stallsvingen. Nå gror den igjen. 
Jomar hører med Bjørnar om han kan gå over med beitepusser, evt kan Jomar gjøre det selv. 
Jomar informerer også om at Bjørnar har sagt seg villig til å gå over med beitepusser om vi 
rydder opp inni «skogen» på banen. 
 
49/16: Dugnad før St. Hans onsdag 22. juni kl 1700. 
 

 
Ingen flere saker lå til behandling og møtet ble hevet. 
 
 
Styrereferat sendes ut til styremedlemmene på mail. 
Referatet godkjennes på neste styremøte. 


